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NĚMECKO: Už od roku 2021 – tedy od opětovného nástupu Talibánu – si německá vláda
pravidelně přiváží do země zhruba 1000 Afghánců měsíčně – a to včetně radikálních imámů
a šaría soudců.

Afghánec, který útočil v Mannheimu – a jehož skutečný věk je nejasný – měl zamítnut azyl již v roce
2014, přesto v zemi zůstával a oženil se s Turkyní s německým občanstvím, se kterou má dvě děti.

Tak jak byl v zemi dlouhodobě tolerován on (samozřejmě většinu času byl na dávkách), tak jsou
tolerovány i miliony dalších muslimů, které si už od dob Merkelové Německo dovezlo.

Afghánci pak patří mezi nejčastější pachatele násilných trestných činů, přesto jich do země vozí
vláda stále víc. Aktuálně je navíc situace taková, že do Afghánistánu nelze z území EU nikoho
deportovat – a to ani zločince.

Očekávalo se, že po útoku v Mannheimu vláda poněkud přitvrdí. Ve skutečnosti se však zdá, že
namísto toho zemi obohatí dalšími Afghánci.

To vše se děje v našem sousedství. Je nasnadě, že to může mít postupně i další důsledky, stačí si
vzpomenout na útok Afghánce v Karlových Varech před dvěma lety. Ten si do lázeňského města
odskočil z Německa na Silvestra – a vzápětí jednu ženu pobodal a druhou znásilnil….

Jaká by byla reakce v racionální společnosti na útok podobný tomu v Mannheimu, při němž 25letý
odmítnutý žadatel o azyl z Afghánistánu zaútočil nožem na kritika politického islámu a brutálně bodl
do krku policistu?

Široce by se diskutovalo o importu násilí a o omezení masového přílivu z archaických kmenových
společností a oblastí bez násilí.

Ne tak v samozvaném „nejlepším Německu všech dob.“ Což je ve skutečnosti červeno-zelený
ideologický stát.

Lidé skutečně vyšli do ulic, aby demonstrovali proti těm, kteří požadovali důsledky Mannheimského
činu. Politici a velká média se snaží odvést pozornost od pozadí zločinu někdy dobrodružnými a
absurdními piruetami.

Jak už to tak ale bývá, korunou všeho není nikdo jiný než ministryně zahraničí Annalena Baerbocková
ze strany Zelených. Stále je striktně proti deportacím do Afghánistánu, které by však prokazatelně
zabránily krvavému zločinu v Mannheimu a devětadvacetiletý policista Rouven L. by byl stále naživu.

Vůdkyně Strany zelených instinktivně požaduje, aby Německo přijalo ještě více Afghánců. V jejím
rudo-zeleném zápalu ji dokonce podporuje její stranická kolegyně Lamya Kaddorová.

„Už jsme před Tálibánem dostali do bezpečí více než 30 000 lidí, hlavně místní zaměstnance, ale také
novináře, obránce lidských práv, pronásledované ženy a dívky,“ řekla Baerbocková novinám mediální
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skupiny Funke.

Jako cíl stanovila přijetí dalších 10 000 Afghánců. A to navzdory skutečnosti, že přijímací program
byl již mezitím zastaven poté, co vyšlo najevo, že mezi těmi, které vláda do země přivezla, byli i
radikální soudci šaría.

„Deportace již nejsou možné kvůli situaci v oblasti lidských práv v zemi od doby, kdy je tam u moci
Tálibán,“ řekla Baerbocková.

„S vládou teroru Tálibánu se Afghánistán vrátil zpět do doby kamenné. Ženy jsou zavřené doma,
mučení a pronásledování jsou na denním pořádku. Z dobrého důvodu proto nedeportujeme do
Afghánistánu.“

Lamya Kaddorová, mluvčí Zelených v Bundestagu pro domácí politiku, také nadále odmítá deportace
do Afghánistánu navzdory krvavému činu v Mannheimu.

Její zdůvodnění je obzvláště absurdní: říká, že zločinci odsouzení v Německu se možná v zemi
Tálibánu už nebudou muset vůbec bát trestu. „Naopak, v Afghánistánu by pravděpodobně byli
odměněni“, řekla Kaddorová v ranním magazínu ARD.

Závěr Zelených: „Lidé, kteří zde byli odsouzeni, kteří zde spáchali trestné činy, závažné násilné
trestné činy, by zde také měli dostat svůj trest.“

Jedinou podivnou věcí je, že vláda platí rozvojovou pomoc Afghánistánu a snaží se zakázat
novinářům, aby to označili za financování Tálibánu. Takže kupodivu právě zde funguje spolupráce.
Ne však v případě deportací.

Strana zelených se svými argumenty snaží klamat veřejnost. Nemohou údajně deportovat islámské
útočníky, kteří by si samozřejmě měli odpykat své tresty.

Nicméně v tomto případě jde o deportaci zločinců, kteří si odpykali svůj trest, byli propuštěni a jsou
hrozbou pro obyvatele Německa kvůli riziku opakování trestné činnosti. Ani ti totiž nejsou běžně
deportováni.

Ale nejen z výše zmíněných výroků Zelených člověk nabývá dojmu, že Německo je blázinec. CDU
například po zločinu v Mannheimu požadovala více zón se zákazem nošení nožů.

Zločin se odehrál právě v takové zóně bez nožů – a tím se jasně dokazuje, že nějaké vyhlašování zóny
bez nožů je směšné a má jen vyvolávat dojem, že politici „něco“ dělají.

Politicko-mediální komplex podněcuje takové falešné debaty, aby odvedl pozornost od skutečně
naléhavých problémů, jako je masová imigrace z archaických společností a s ní spojený masivní
dovoz násilí, stejně jako nadměrné zdanění Německa, aby bylo na štědré dávky.

Především by měli politici a redaktoři povinně používat veřejnou dopravu ve velkých městech nebo
procházet problémovými čtvrtěmi nebo posílat své děti do multikulturních škol.

Pak by Německo velmi rychle dosáhlo změny politiky.
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